
CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE 
RAADSVOORBEREIDING VAN 03 NOVEMBER 2015
Aanwezig:
Leden: 
CDA Th. van Heese, H.J.M. Koelman, I.C. Vink-Albrecht, L. Kranenburg (plv.)
VVD C.C.J. Breed-Vlaar, H. Mikkers
D66 F.J.M. Duits, H. van Dijk en S.J. Bier
GroenLinks G.M.M. Wehkamp
PvdA D. Kerkhoff

Bestuurders: P.J. Heiliegers, B.A. Graal, R. van Haeften en W.E. Westerman
Voorzitter: R.P. van Schie
Griffier: N.S. Voogd

1. Opening en mededelingen
De voorzitter opent de vergadering. Hij deelt mee dat de heer H. Mikkers de afwezige heer 
H. Werner vervangt.

2. Vaststellen van de agenda
De voorzitter stelt voor de punten 7A (Krediet Hartje Spaarndam) en 14A (Huisvesting 
statushouders) aan de agenda toe te voegen, met inbegrip van een punt 14B wat 
samenhangt met 14A. De commissie stelt de agenda aldus gewijzigd vast.
De punten 14 worden op zijn voorstel direct na agendapunt 3 besproken.

3. Vaststellen van de conclusies van de vergadering van 10 oktober 2015
De commissie stelt de tekst ongewijzigd vast.

14A. Huisvesting van statushouders 
Wethouder Van Haeften licht het collegevoorstel toe en reikt een overzicht uit van twee 
locaties: Ringweg Spaarndam en Sectorpark Halfweg. De commissie is van mening dat het 
ontwikkelen van de locatie Spaarndam veel te lang duurt, eer er iemand gehuisvest kan 
worden. De commissie vraagt het college naar alternatieve locaties die snel (gedacht wordt 
in maanden) beschikbaar kunnen komen voor (al dan niet) tijdelijke woningen.
De locatie Sectorpark acht de commissie geschikt (16 woningen totaal; waarvan 12 units). 
Overigens ook containerwoningen vormen een optie.
Met deze wijzigingen is het collegevoorstel rijp voor communicatie en participatie van de 
inwoners, waarvoor een inloopbijeenkomst is gepland op maandag 09-11-2015 van 17:00 tot 
21:00 uur. 

14B. Kleinschalige opvang (type 3x 72uur) 
Na een korte toelichting door burgemeester Heiliegers reageert de commissie als volgt. 
Uitgangspunt: in regionale afstemming en in verhouding tot de dorpsgemeenschappen. Wat 
betreft de 3x 72u opvang zelf: de VVD-fractie wil eerst met de fractie overleggen. D66 vindt 
een keuze voor Haarlemmerliede niet slim, omdat er geschiktere locaties in de regio zijn en 
onze gemeente klein is. GroenLinks en de PvdA vinden de opvang noodzakelijk; een 
verzoek dient serieus te worden beoordeeld. De CDA-fractie vindt het gesleept met 
vluchtelingen niets en wil zich inzetten voor opvang/huisvesting langer dan 1 jaar en 
daarvoor op voorhand de infrastructuur voor gereed maken.
Geen enkele fractie ziet opvang in tenten als een optie (in onze gemeente).
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4. Lijst van moties en toezeggingen tot en met 06 oktober 2015
De leden Breed (VVD), Duits (D66) en Mikkers (VVD) hebben vragen; wijzigingen worden 
(door de griffier) verwerkt.

5. Rondvraag
De leden Van Dijk (D66), Breed (VVD), Van Heese (CDA) en Vink (CDA) stellen vragen. 
Namens het college zegt wethouder Westerman toe de situatie op de Lagedijk (ligging 
grasbetontegels, levensgevaarlijk, fietsers/autoverkeer, tijdelijke snelheidbeperking) nog 
tijdens de werkzaamheden te laten aanpakken om ongelukken en schade te voorkomen.

6. Spreekrecht
Er zijn geen insprekers.

A-stukken

7. Voorstel over voortgang en aanpak en tot beschikbaar stellen krediet verkennend 
proces bestuurlijke toekomst

Op de vraag van de heer Werner (VVD) en mevrouw Kerkhoff (PvdA) een onafhankelijke 
onderhandelaar in te zetten, deelt burgemeester Heiliegers dat het op dit moment te vroeg is 
deze mogelijkheid te toetsen / beoordelen; in 2016 komt dat aan de orde. 
Over de door de heer Van Heese (CDA) aangegeven onduidelijkheid of bij –niet gewenste- 
splitsing van de gemeente sprake kan zijn van een grenscorrectie en niet van een –
gewenste- herindeling, zal bevestiging van provincie of BZK worden gevraagd.
De schriftelijke tekstsuggesties van het CDA worden verwerkt. Op de opmerkingen van de 
heren Duits (D66) en Wehkamp (GroenLinks) zegt hij toe dat de planning en 
beslismomenten voor de raad (in afstemming met de klankbordgroep) verder gedetailleerd 
zal worden. Ook zal over het verloop van de besteding van het gevraagde budget periodiek 
en tijdig worden gerapporteerd.

De voorzitter concludeert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 24 november 2015. De CDA-fractie maakt een voorbehoud wat betreft 
beslispunt 4.

7A Voorstel tot het beschikbaar stellen van een voorbereidingskrediet project Hartje 
Spaarndam

De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 24 november 2015. De commissie adviseert de raad conform het collegevoorstel te 
beslissen.

8. Voorstel vaststellen 6e suppletoire voor het dienstjaar 2015

De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 24 november 2015. De commissie adviseert de raad conform het collegevoorstel te 
beslissen.

9. Voorstel vaststellen Belastingverordeningen voor 2016
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De voorzitter stelt vast dat wat betreft de definitieve tarieven de raad bij de bespreking van 
de begroting 2016 a.s. donderdag een definitief besluit neemt. Wat betreft de technische 
inhoud van de verordeningen adviseert de commissie de raad (in zijn vergadering van 3 
november 2015), conform het collegevoorstel te beslissen.

10. Voorstel tot het beschikbaar stellen van een krediet opschonen perceel 
Mientekade/Remisepad, Halfweg

Wethouder Van Haeften zegt toe de dekking (uit twee kostenplaatsen) te zullen aanpassen in 
het voorstel aan de raad.
De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 24 november 2015. De commissie adviseert de raad conform het (dan aangepaste) 
collegevoorstel te beslissen.

11. Voorstel vaststellen Nota preventief jeugdbeleid in Haarlemmerliede en 
Spaarnwoude 2015 – 2018

De voorzitter stelt vast dat het voorstel, voorzien van een voetnoot wat betreft de reikwijdte 
en tussentijdse wijzigingen, geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering van 24 
november 2015.

B-stukken

12. Notitie Forensenbelasting (vervolg)

Na een kort overleg tussen commissie en wethouder, stelt de voorzitter vast dat de 
commissie instemt met de notitie van het college en aldus de invoering van 
Forensenbelasting in de gemeente omarmt. De commissie verwacht een concept 
raadsvoorstel en concept Verordening.

13.  Rapportages knelpuntenbudget personeel (conform punt 9 Lijst van toezeggingen 
c.a.)

De commissie is tevreden over de rapportage. Wat betreft de (on)leesbaarheid van de excel-
bijlage is een oplossing gevonden (en onlangs vervangen in RIS / app). De voorzitter 
concludeert dat de commissie de rapportage voor kennisgeving aanneemt.

14. 2015-07-23 Brief college - Tussentijdse rapportage handhaving openbare ruimte –
bouw- en woningtoezicht en Ruimtelijke ordening (conform wettelijke bepalingen)

Agendering op verzoek van D66. De heer Duits (D66) licht het verzoek om agendering kort 
toe. Wethouder Graal deelt mee dat het college nog in december met een voorstel komt voor 
een overbruggingskrediet om (o.a.) de personele inzet (externe) op deze handhaving in 2016 
voort te zetten.

15. Samenwerkingsverbanden (vast agendapunt; zie overzicht mededelingen van 
collegeleden)
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De heren Bier (D66), Koelman (CDA), mevrouw Breed (VVD) en mevrouw Kerkhoff (VVD) 
hebben vragen. Burgemeester Heiliegers en wethouder Van Haeften antwoorden.
Wegens het tijdstip zal wethouder Westerman de antwoorden op de (gemailde) vragen van 
de heer Bier binnen één week schriftelijk (per mail) beantwoorden.

De commissie neemt overigens de mededelingen voor kennisgeving aan.

C-stukken

16. Stukken ter kennisneming: gelegenheid voor politieke vragen over toegezonden C-
stukken.

Op vragen van de heer Wehkamp (GroenLinks) naar aanleiding van de Kwartaalrapportage 
Sociaal Domein antwoordt wethouder Westerman dat hij pas in december duidelijkheid 
verwacht of er sprake kan zijn van overheveling van budgetten WMO en of er ruimte is 
hogere vermogensnormen te stellen.

17. Sluiting
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 

Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 01 december 2015,

De griffier, de voorzitter, 

N.S. Voogd R.P. van Schie
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